
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde 26. august 2020 

 

Tilstede: Jan, Bent, Lisbeth, Ulla, Hanne, Bjerne 

 

Referent Hanne 

 

1. Bord/bænkesæt i Møllebo 

Bord og bænkesæt flyttes til et sted ved gæsteparkering. Ejendomsfunktionærne finder endelig 

placering. 

  

2. Fartbump i Møllebo 

Det blev vedtaget, at de skal etableres. Ejendomsfunktionærerne finder det nøjagtige placering. 

 

3. Bestyrelsesberetning 

Vi kunne komme på, at der er kommen nyt hegn op i Møllebo og Åbo – som eneste punkt. Se evt. 

under pkt. 5. 

 

4. Hvem er på valg i år 

Jan, Ulla og Bent er på valg – de modtager alle genvalg. 

Lisbeth ønsker at udtræde af bestyrelsen – dvs. der skal vælges en for 1 år. 

 

Håber der stiller nogle op fra Toftebo. 

 

Karsten foreslået som dirigent til generalforsamlingen. Jan spørger ham. 

 

5. Evt. 

Det har ikke været muligt, at finde plads til haveaffaldscontainere, hverken i Møllebo eller Åbo 

(kunne evt. stå i beretning, at det er forsøgt) 

 

Kældernedgang i Møllebo 2 manglede lys og maling. Lys ordnet. Maling er ikke en god løsning, så 

det er droppet. 

 

Forslag til nye elevatorer i Møllebo, blev godkendt af bestyelsen. 

 

Forslag om samme hegn i Toftebo – vedtaget. 

 

I Åbo mangler der sedler/mærkater på affaldscontainere – så vi kan se, hvad der skal i de enkelte 

genbrugscontainere. Kunne vi få nogle fra Favrskov Forsyning) Også en god ide, for vores 

udenlandske beboere. 

 

 

 


